
Verslag afdelingsvergadering GL Doetinchem e.o. dd 13-12-2023
Locatie: Albertusgebouw, Raadhuisstraat 3 Didam
Aanwezig: zie presentielijst

1. Opening door Marcella. Speciaal welkom voor de leden uit Montferland. Voorstelrondje.
2. Mededelingen

– vers van de pers: het referendum over deelname met één lijst GL-PvdA aan de Europese 
verkiezingen is positief beantwoord door leden van beide partijen met elk een meerderheid
van boven 85% .
– GL fractie en PvdA fractie in Doetinchem zoeken elkaar op. Zitten sinds 1 september naast
elkaar en willen vanaf 1 januari minimaal één keer per maand samen vergaderen. Beide 
partijen voeren formeel nog afzonderlijk het woord. Het bestuur geeft aan dat de fracties 
daarvoor hun eigen ruimte hebben. Formeel is er (nog) geen besluit over samenwerking 
met het oog op de gemeenteraadsverkiezingen in 2026.
– In Montferland overheerst de conservatieve houding in de politiek. Veel gedoe vanuit de 
verschillende lokale partijen. Hoogste tijd voor versterking van groene en progressieve 
politiek. Leden suggereren niet alleen samenwerking tussen GL en PvdA maar ook met D66.
– In Oude IJsselstreek geldt hetzelfde beeld van conservatieve houding.  De lokale partij is 
daar wel een bestuurlijke partner die stabiel is, waardoor er meer ruimte is om 
progressieve sociale politiek te voeren.
–  Ontwikkelingen ledenaantal in 2023: Montferland van 14 naar 20; Oude IJsselstreek van 
26 naar 37 en Doetinchem van 81 naar 102. Totaal van 121 naar 159. 

3. Verslag ALV dd 7 juni 2023. Verslag is helder en wordt vastgesteld.
4. Verslag strategievergadering dd 24-08-2023. Is ter informatie. Geen vragen.
5. Begroting 2024 met toelichting  voor beleidsarme begroting.  Vraag die opgeworpen wordt 

is of de reserveringen ook daadwerkelijk worden uitgegeven. We moeten niet sparen voor 
iets wat niet gebeurt. Het bestuur merkt op dat tot nu toe er weinig beroep gedaan wordt 
op middelen voor activering en activiteiten. Daar zit idd een risico. Suggestie is wat meer 
op de trom te slaan en ruchtbaarheid te geven aan activiteiten. In de voorjaars ALV in 2024 
komt de geactualiseerde begroting met een uitwerking van budgetten tbv lokale 
verkiezingen per gemeente en de consequenties daarvan. ALV stemt in.

6. Stand van zaken uitvoering activiteitenplan 2022-2026 bestuur. Een aantal activiteiten is tot
uitvoering gekomen in 2023 en loopt ook deels door in 2024 en verder. Een deel van het 
jaar heeft met name in het teken gestaan van de landelijke verkiezingen. Wat kwetsbaar 
blijft, is dat het bestuur uit twee mensen bestaat. 

7. Terugblik landelijke verkiezingen en samenwerking met de (lokale) PvdA. Op zich is 
inhoudelijk een goede samenwerking geweest met succesvolle activiteiten. Rare gevoel is 
dat de vreugde over de geboekte winst werd overschaduwd door de winst van de PVV. Ons 
verhaal is dus wel gehoord maar het gemakkelijke verhaal,dat er geen veranderingen nodig 
zijn, was blijkbaar toch aantrekkelijker. 

8. Rondvraag. 
– Wat is eigenlijk het quorum wat nodig is voor besluitvorming ? Bestuur heeft dat niet 
paraat; zal de reglementen raadplegen. 

9. Inhoudelijk onderdeel, uitlopend in napraten met een drankje. Aanwezig is Antoinet 
Looman, heemraad namens Water Natuurlijk in het DB van Waterschap Rijn en IJssel. 
Besproken onderwerpen: 



– versterking betrokkenheid boeren en burgers bij de activiteiten van het waterschap in de 
Achterhoek. Ambitie vanuit coalitieakkoord.
– schoon oppervlakte water bv verwijdering medicijnen cq voorkomen van medicijnen in 
het water; 
-“water en bodem worden sturend” maw vooraf bedenken wat ontwikkelingen betekenen 
voor het water; is bouwen op laag gelegen grond wel slim ? 
–  bestrijding droogte; elke druppel de grond in, niet afvoeren naar sloten en rivieren. Er is 
nu geen evenwicht tussen onttrekking van water (door Vitens) en invoeren van water in de 
grond. Waterschap neemt daar een rol in, is ook verantwoordelijk maar heeft beperkte 
zeggenschap.
– werken aan circulariteit bv duurzame energieopwekking, gebruik reststoffen, inzet 
kruidenmengsel voor dijkversterking ipv gras. Dat heet overigens “sterke grasmat” en niet 
biodiversiteit. 
– wat zijn de verschillen tussen partijen? Die uiten zich bv in (het beperken van) de 
beschikbaarheid van middelen door (verhoging van) belastingtarieven. 
– de samenwerking met BBB. De effecten tgv keuzes van landbouw (efficiëntie) maar ook 
tgv klimaatontwikkelingen (droogte) maakt dat keuzes niet eenvoudig zijn. Dat leidt tot 
nuancering. Ook een aantal taken zijn verplichtend bv rioolwaterzuivering
– tegelijkertijd is er de uitdaging van de “gebiedsprocessen”. Er moeten plannen gemaakt 
worden hoe om te gaan met stikstof, water, inzet grond. Dat wordt een uitdaging. Op 
waterschapsniveau is de discussie nog  wel te voeren. Wat wel een punt van zorg is dat de 
samenwerking met provincie (en rijk) moeizaam verloopt.

10. Sluiting om 22.30.

Besluitenlijst (grijs ingevuld betekent niet meer relevant en laatste keer op besluitenlijst)
Datum Omschrijving

07-06-23 Harm Keller (2e termijn) en Joost van de Walle vormen nieuwe kascommissie

07-06-23 ALV stemt in met het beleidsplan functioneringsbeleid en stemt in met de benoeming 
van Vera Visser  en Rob van Dillen als lid van de functioneringscommissie. De ALV geeft 
het bestuur mandaat voor het zoeken en benoemen van het derde lid. 

Actielijst. Blauw gearceerd betekent uitgevoerd en kan van de lijst.
Datum Wie Omschrijving wanneer

07-06-23 Best. Aanpak maken van benaderen van leden die eerder hebben 
aangegeven “iets” te willen doen.

Januari '24

07-06-23 Best Hoe verhouden dubbele lidmaatschappen die nu ontstaan zich  
tot besluitvorming binnen GroenLinks.

Geen 
urgentie

13-12-23 FL In de voorjaars ALV in 2024 komt de geactualiseerde begroting 
met een uitwerking van budgetten tbv lokale verkiezingen per 
gemeente en de consequenties daarvan.

Voorjaars 
ALV 2024

13-12-23 Best Wat is eigenlijk het quorum wat nodig is voor besluitvorming ? 
Bestuur heeft dat niet paraat; zal de reglementen raadplegen.

Voorjaars 
ALV 2024


